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Styrelseprotokoll  

Sunderby scoutkår 

Datum: 2021-05-11 

Plats: Teams 

Löpnummer: 3 

 

Deltagare 

NÄRVARANDE 

Vice ordförande Lars Salander 

Sekreterare Anna Hedkvist 

Kassör Vakant 

Ledamöter Jenny Lindmark  
Carin Sjölin 

Ersättare Daniel Andersson 

ADJUNGERANDE 

Revisor Johan Rönnberg Deltog kl. 18.47-19 drygt 

FRÅNVARANDE 

Ordförande Åke Olsson 

Ledamot Lasse Nykänen 

Ersättare Daniel Alm 
Jim Baudin 
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Dagordning 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 

Vice ordförande öppnar mötet. 

 

2. SAMMANTRÄDETS BESLUTSMÄSSIGHET 

Styrelsen konstaterar att en majoritet av styrelseledamöterna närvarar. 

 

3. VAL AV SEKRETERARE 

Beslut  

1) Anna Hedkvist väljs till sekreterare för mötet. 

 

4. DAGORDNINGENS GODKÄNNANDE 

Beslut  

1) Dagordningen godkäns enligt stående ordning. 

 

5. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Vi nämnde att vattenledningen behöver grävas ner djupare. 

 

Beslut  

1) Lars Salander pratar med Peter Engström och Håkan Alm angående vattenledningen. 

2) Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
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6. EKONOMISK RAPPORT 

Ingen rapport. Hur går det med ny kassör?  

Lars Salander, vice ordförande, är beredd att ta hand om kassörsarbetet om övrigt som kassören gör 

tas om hand av andra. Kårstyrelsen kan fördela arbetet eftersom. Han kan börja ta hand om det 

löpande efter terminens slut då han kan sluta som ledare. Johan Rönnberg kan hjälpa till med 

deklarationen.  

 

Beslut  

1) Till annan lösning finns tar Lars Salander hand om de direkta kassörsuppgifterna från 

terminens slut. 

2) Kassörens övriga uppgifter får fördelas på övriga i styrelsen eller andra eftersom. 

3) Sekreteraren skickar ut ett nytt upprop till våra föräldrar om att vi söker en kassör och vad 

det innebär för arbetsuppgifter. 

7. HAJKER, LÄGER OCH AKTIVITETER 

Markstäd – Vi löser vår markstädning med en karta över Grundet där avdelningarna markerar vad 

som är städat. Som vi gjorde i fjol. Carin Sjölin hämtar säckar hos Luleå kommun. 

Avslutningshajk – Under rådande omständigheter får alla avdelningar ha sin egen avslutning. Ingen 

gemensam avslutningshajk. 

 

Beslut  

1) Sekreteraren informerar om att alla avdelningar ska hjälpa till med markstädning och 

markera på framlagd karta vad som är gjort. 

2) Sekreteraren skickar ut information till ledarna att avdelningarna planderar sina egna 

avslutningar. 

8. RAPPORT FRÅN DISTRIKTSSTYRELSEN 

Arkivivering av vårt material hos föreningingsarkivet kräver ett medlemskap och frågan lyfts om det 

är något Norrbottens scoutdistrikt kan stå för när det gäller Norrbottens scoutkårer. Distriktet tar 

upp frågan i augusti när de har nästa möte. Om de betalar arkiverar vi. 

 

Beslut  

1) Mötet lägger informationen till handlingarna. 
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9. LOTTERIER, BASARER OCH MARKNADSAKTIVITETER 

Majblomman – Svårt att sälja när det skedde enbart genom att beställa blommor som skickas hem. Vi 

var inte så många från kåren som ställde upp och skapade blomshopar. Ett nytt koncept tar tid att 

arbeta in och det var fjolårets blomma som såldes. Att inte ha fysiska blommor någon får se i 

verkligheten och kan få på en gång gjorde att inte lika mycket såldes. 

 

Beslut  

1) Mötet lägger informationen till handlingarna. 

10. LEDARFRÅGOR 

En ny ledare i Spårarna och kanske ytterligare en på gång. Det är bra då det är många nya Spårare. 

 

Beslut  

1) Vi kallar till ledarträff i augusti eller ev tidigare om läget tillåter. 

11. ÖVRIGA FRÅGOR 

Vi har brist på nycklar till bommen. Nytt bomlås på gång där det finns fler nycklar. Nycklar kan delas ut 

vid ledarträffen i höst.  

Kort rapport från Örådet där endast Frostheim kom. 

- En anslagstavla vid bommen som talar om vilka föreningar som finns på ön och information 

om dessa. Och vad som är aktuellt. 

- Man önskar att det fanns en förbifart vid bommen för gående. 

- Sandnäsbaracken har nu inte fullt fungerande el på övervåningen. Frostheim drar ny el där 

och vi betalar materialet. 

- Smedjan städas och håller på att rustas upp ordentligt. 

- Det blir Medeltidsdagar v 30. Vi kan ha aktiviteter som repslagning och kanske matservering 

som våfflor t ex. 

- En fighting list, en ring för slagsmål kommer att byggas vid gaveln av Sandnäsbaracken. 

 

Vi behöver påminna Luleå kommun om att vi vill ha ett möte med dem. (Hamnen är akut.) 

 

Beslut  

1) Carin Sjölin påminner Luleå kommun om att vi vill ha ett möte med dem. 
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12. NÄSTA MÖTE 

Beslut  

1) Nästa möte blir 8 juni kl. 18.30. 

13. AVSLUTANDE 

Beslut  

1) Vice ordförande avslutar mötet. 

 

Justering 

Vid protokollet  Mötesordförande 

   

Anna Hedkvist 
 

Lars Salander 

 


